



# 2023万圣节活动 目录预览：

第1页.活动海报

第2页.前期准备

第3~4页.活动照片及花絮



# 活动内容

## 一. 鬼怪纸杯戳戳乐

活动期间借书 (小学2中2英, 中学3中3英) 即可获得鬼怪纸杯戳戳乐机会一次, 内含丰富奖品, 等你发掘哦! ~

During the ghost paper cup poke fun activity, you can get a ghost paper cup poke fun opportunity once you borrow a book (Primary School can borrow 2 English and 2 Chinese books, Middle School can borrow 3 English and 3 Chinese books), including rich prizes, are waiting for you to discover!

## 二. 古怪面具抢凳子大赛

11/1当天5人一组戴上万圣节的古怪面具, 由老师喊停, 最终抢到凳子的获胜, 可获得一张图书馆VIP卡 / 图书馆帐篷游戏屋5日通行证。  
Weird Mask Stool Contest On 11/1, a group of 5 people will wear weird Halloween masks. The teacher will say "stop". The winner who finally grabs the stool will get a library VIP card / library tent game room for 5 days lunch break pass card.

## 三. 糖果派对

不给糖就捣蛋, 快来图书馆领取“亿”颗糖果吧!

Candy Party Trick or treat, come to the library to get Halloween candies!

## 四. 借书送惊喜

凡借书就可得意想不到的礼物哦!!!

Borrow books and get surprises. Anyone who borrows books can get unexpected gifts!!!

# Happy Halloween

## 疯狂万圣节 WANSHENGJIE

活动时间:  
10/30(一)~11/1(三)

Activity time:  
10/30 (Monday) ~ 11/1 (Wednesday)

活动地点:  
6F图书馆  
Activity location:  
6F Library

# 活动花絮

# Activity Highlights



图书馆老师提前在小学部、中学部、图书馆门口张贴了活动海报，布置了跟万圣节有关装饰，期待学生们的光临和参与！~

Library teachers put up posters and Halloween-related decorations at the entrance of the Elementary School, Middle School, and Library in advance, waiting for students to visit and participate! ~



# 活动花絮

# Activity Highlights



抢凳子大赛，纸杯戳戳乐游戏同学们都玩的不亦乐乎，积极参与到活动中来~

Stool grabbing contest, paper cup poking game students have fun and actively participate in the activity~



# 活动花絮

# Activity Highlights

